AlzheimerSociety



Yee Hong Centre For Geriatric Care

頤康中心

Cantonese or Mandarin-speaking Service Providers, Family Caregivers and Seniors

Finding Your Way

A Workshop and Discussion on Reducing the Risk of People with Dementia Going Missing



This half-day event is open to both Cantonese and Mandarinspeaking service providers, family caregivers and seniors.

Participants will learn:

- Why people with dementia go missing.
- Strategies to prevent a missing incident.
- What to do if a person with dementia goes missing.

Participants will also be able to share their thoughts on wandering prevention during focus group discussions.

*Participants will receive lunch and a \$20 supermarket gift card for their participation in the focus groups.

When:

Saturday, Mar. 29, 2014 9:30 a.m. to 1:30 p.m.

Where:

Yee Hong Centre for Geriatric Care Chinese Evergreen Manor (Auditorium) 2311 McNicoll Ave. Toronto, ON M1V 5L3 (Midland Ave. & McNicoll Ave.)



Cost:

This is a **FREE** event. Space is limited. Please register in advance.

TO REGISTER

Please contact public education coordinator Bernice Chan at (416) 640-6309 or by e-mail at bchan@alzheimertoronto.org

AlzheimerSociety



Yee Hong Centre For Geriatric Care

頤康中心

講廣東話或普通話的社區服務人士, 家庭照顧者及長者

「有方有道」

講座及討論如何減低失智症人士走失的風險



此半日活動是為講廣東話或普通話的社區服務人士,家庭照顧者及長者而設。

參加者將認識:

- · 為什麼失智症人士會走失/迷路
- · 如何防範失踪事件
- · 患有失智症的人士走失該如何處理

參加者也可以在焦點小組討論時,分享他們對防範走失的 想法。

*焦點小組之參加者均獲提供午餐及\$20超級市場禮卷。

講座日期

2014年3月29日(星期六) 早上 9:30 a.m. 至 下午 1:30 p.m.

講座地點

頤康士嘉堡麥瀝高中心 松柏新邨(禮堂) 2311 McNicoll Ave. Toronto, ON M1V 5L3 (Midland Ave. & McNicoll Ave.)



費用

費用全免。名額有限, 請預先登記。

請致電公共教育統籌陳愫恆 416-640-6309 或發送電郵到 bchan@alzheimertoronto.org